



DESAIN PEMBELAJARAN PROJECT PROFIL PELAJAR PANCASILA

NAMA :

ASAL SEKOLAH :



JUDUL PROJECT

.....

.....

.....

.....

.....

DIMENSI PROFIL PELAJAR PANCASILA

.....

.....

.....



FOKUS MATERI

MATERI 1

MATERI 2

MATERI 3



SESI AKTIVITAS GURU DAN SISWA

AKTIVITAS GURU

1. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
2. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
3. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
4. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
5. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
6. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
7. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
8. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
9. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
10. GURU MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN

AKTIVITAS SISWA

1. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
2. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
3. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
4. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
5. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
6. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
7. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
8. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
9. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN
10. SISWA MENYALAKAN KEMBARAAN DAN MENYALAKAN KEMBARAAN

ASSESSMENT

SILAHKAN TULISKAN ASSESMENT BERDASARKAN FOKUS MATERI YANG DISAJIKAN DALAM PROJECT INI

1

2

3

1. *What is the main purpose of the study?*

2. *What are the research objectives?*

3. *What is the research methodology?*

4. *What are the findings of the study?*

5. *What are the conclusions of the study?*

6. *What are the limitations of the study?*

7. *What are the implications of the study?*

8. *What are the future research directions?*

9. *What are the contributions of the study?*

10. *What are the key words of the study?*

1. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

2. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

3. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

4. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

5. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

6. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

7. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

8. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

9. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

10. *Prüfungsausschuss* (Prüfungsausschuss) ist ein Gremium, das die Aufgaben der Prüfungsausschüsse der Bundesländer wahrnimmt. Es besteht aus Vertretern der Bundesländer und der Bundesregierung.

1. *Explain the importance of the following factors in the selection of a location for a new business: (a) Proximity to raw materials, (b) Proximity to the market, (c) Availability of labor, (d) Availability of capital, (e) Availability of government incentives.*

2. *Discuss the advantages and disadvantages of the following methods of location selection: (a) Factor rating method, (b) Centroid method, (c) Break-even analysis, (d) Simulation, (e) Decision tree analysis.*

3. *Explain the importance of the following factors in the selection of a location for a new business: (a) Proximity to raw materials, (b) Proximity to the market, (c) Availability of labor, (d) Availability of capital, (e) Availability of government incentives.*

4. *Discuss the advantages and disadvantages of the following methods of location selection: (a) Factor rating method, (b) Centroid method, (c) Break-even analysis, (d) Simulation, (e) Decision tree analysis.*

5. *Explain the importance of the following factors in the selection of a location for a new business: (a) Proximity to raw materials, (b) Proximity to the market, (c) Availability of labor, (d) Availability of capital, (e) Availability of government incentives.*

6. *Discuss the advantages and disadvantages of the following methods of location selection: (a) Factor rating method, (b) Centroid method, (c) Break-even analysis, (d) Simulation, (e) Decision tree analysis.*

7. *Explain the importance of the following factors in the selection of a location for a new business: (a) Proximity to raw materials, (b) Proximity to the market, (c) Availability of labor, (d) Availability of capital, (e) Availability of government incentives.*

8. *Discuss the advantages and disadvantages of the following methods of location selection: (a) Factor rating method, (b) Centroid method, (c) Break-even analysis, (d) Simulation, (e) Decision tree analysis.*

9. *Explain the importance of the following factors in the selection of a location for a new business: (a) Proximity to raw materials, (b) Proximity to the market, (c) Availability of labor, (d) Availability of capital, (e) Availability of government incentives.*

10. *Discuss the advantages and disadvantages of the following methods of location selection: (a) Factor rating method, (b) Centroid method, (c) Break-even analysis, (d) Simulation, (e) Decision tree analysis.*